
Bestyrelsesmøde den 27/09-2018.
Deltagere: Elna, Erik, Jan, John og Tom.

Grønne områder:
 Arbejdet med de grønne områder er i gang, men trækker ud. Jan rykker for at få det

gjort færdigt.
 HedeDanmark ryddede med buskrydder og sprøjtede i juli.
 Tom tager kontakt til mulig konsulent, der kan hjælpe med vedligehold og udvikling 

af de grønne områder.

Økonomi:
 Budget blev gennemgået. Der er styr på økonomien, og de planlagte aktiviteter 

samt vedligeholdelse ag grønne områder kan gennemføres. Måske kan der endda 
blive til lidt flere ting i det nye år.

Nye boligområder i Hjørring Nord-Øst: 
 Den nye udstykning ved Hjørring Nord-Øst er en realitet, og kommunen har planer 

om at gennemføre det gamle vejprojekt fra Vellingshøjvej til Primulavej.
 Det har en hel del uheldige konsekvenser, og  3 medlemmer af bestyrelsen var den 

20/09-2018 til et fællesmøde med andre grundejerforeninger i området for at drøfte 
fælles indsigelse mod projektet.

 Bestyrelsen har ikke yderligere tilføjelser til de allerede nævnte gener, der er anført i
referatet fra det fælles møde den 20/09-2018.

Næste møde:
1. november kl. 19:00 hos Tom.

Dagsorden:
1. Grønne områder
2. Økonomi
3. Diverse
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